ENG:

Cuebrick is a young German DJ and dance music producer. 2014 was a true breakout year for him. He first came to nationwide attention when his hit-single "Watch Out" by "The Disco Boys & Cuebrick" defended the #1 spot in the German dance charts for seven weeks. Also his latest singles "Citylights" and "Moments" both made Beatport’s top 100. 

He headlined the popular festival tour "Holi Gaudy" with 30 shows all over Europe in 2014 and returns to the tour in 2015 to make a name for himself beyond German borders. His release of the tour anthem "Colorblind" on Kontor Records counts more than half a million plays online. 

By now, Cuebrick’s track are being featured on TV and he’s become a regular on the rotations of Germany’s radio stations. Starting this year, Cuebrick became the weekly host of "nitroX", Germany’s biggest show for electronic music on bigFM, one of largest radio stations nationwide, where he welcomes many of the most famous names in electronic dance music.

Cuebrick is looking to release his upcoming tracks the renown labels of the most influential DJs and seems to be next in the long line of European top DJs. He is the artist you should definitely look out for in 2015.

DE:

Cuebrick ist ein DJ und Produzent der aktuellen elektronischen Musik Szene, der ursprünglich aus dem Südwesten Deutschlands stammt.

Das Jahr 2014 kann für ihn definitiv als Kick Start bezeichnet werden. Der junge DJ und Produzent sorgte zusammen mit den Disco Boys und der Hit-Single „Watch Out" für Furore und erhielt landesweite Aufmerksamkeit. Mit „Watch Out" konnten sie zusammen die #1 der German Dance Charts über 7 Wochen verteidigen. Aber auch seine letzten Produktionen hatten allesamt Hit-Potenzial und schafften es in die Beatport Top 100.

Als Headliner der „Holi Gaudy“ Festivaltour spielte er 2014 über 30 Shows in ganz Europa. Dadurch konnte er sich über den Sommer einen Namen erarbeiten, der weit über die Grenzen Deutschlands hinaus bekannt wurde. „Colorblind", die Hymne zur Tour, veröffentlichte er über Kontor Records. Diese kann mittlerweile 500.000 Klicks verzeichnen. Auch 2015 wird er als Hauptresident für die Tour wieder quer durch Europa unterwegs sein.

Seit Januar 2015 präsentiert er jeden Freitag ab 20:45 die neue Radioshow „NitroX“ auf „bigFM“, einem der größten und bekanntesten Radiosender in Deutschland.

Aktuell arbeitet Cuebrick daran, sich international noch mehr Aufmerksamkeit zu verschaffen. So stehen für 2015 bereits jetzt jede Menge neue Releases auf den internationalen top Labels bekannter Künstler an. Man sollte sich den Namen „Cuebrick“ für 2015 also auf jeden Fall im Hinterkopf behalten…

Get connected:

www.cuebrick.de
www.facebook.com/cuebrick
www.soundcloud.com/cuebrick
www.twitter.com/Cuebrick_DJ
www.youtube.com/rouvenhager
